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Lapkričio 24 diena Raptorial MCC klubui ne eilinė nes Prienų rajono tarybai patvirtinus mes
galime savo klubo istorijos puslapiuose atverti naują etapą su "klubhausu". Šios žinios laukėme
visi todėl jau artimiausią šeštadienį susirinkome apžiūrėti būsimų klubo namų ir aptarti jų
įrengimo reikalus. Būsimo klubhauso pastatas visus nuteikė optimistiškai. Kai kas net sakė jis
tikrai turi žavesio.

  

Šeštadienio susirinkimas buvo skirtas ne tik klubhauso reikalų aptarimui bet ir naujų narių
pristatymui bei tvirtinimui. Džiugu, kad mūsų gretos plečiasi ir sveikiname prie Raptorial MCC
prisijungus Kęstą (Keša) ir Marių (Cariukas).
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